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Emne Hvad skal vi udrede Bilag Referat 
Velkommen og præsentation af 
dagsorden 
 

Velkomst og gensidig præsentation  
Hvem erstatter Jeanette Egeskjold 
Godkendelse af dagsorden  

Medlemsoversigt  
 

Gennemgår status på medlemmer og en 
fælles præsentation af de tilstedeværende. 
Status er at Pia Palnæs Hansen, trækker sig 
fra udvalget og skal ikke erstattes, Kristina 
Ager Sonne trækker sig og skal erstattes af 
en ny studerende, Gunhild vil spørge de 
studerende på sem. 2. Hvem der erstatter 
Jeanette Egeskjold, vil Stine prøve at finde 
ud af.  

Deltagere:  
Uddannelsessygeplejersker BRK, Birgitte Pihl, Uddannelsessygeplejersske BRK, Katrine Anker, Lektor Bhsund, Gunhild Koch-Hansen, Studerende Bhsund 
Kristina Ager Sonne, Studerende Bhsund Syllon Njeri Pihl, Uddannelsesleder Bhsund, Bonnie Gudbergsen, Rektor Bhsund Pia Palnæs Hansen, 
Oversygeplejerske BoH xxx, Klinisk underviser BoH Stine Laegaard Skovhus, Leder af sygeplejen område 3 BRK Tanja Berg Rylander Christensen, 
Sundhedsfaglig konsulent Center for psykiatri og handicap, BRK Casper Kofoed Mattesen,  
 
Afbud: Birgitte Pihl, Kristina Ager Sonne, Syllon Njeri Pihl, Pia Palnæs Hansen, 
Referent: Gunhild Kock-Hansen 
 
 
 
Referent: Lektor Gunhild Kock-Hansen 

 
Referent: Gunhild Koch Hansen 

 
Campusfællesskabet 
Minervavej 1 
3700 Rønne 
TLF.36982900 
bhsund@bhsund.dk 
www.bhsund.dk 
CVR 29547807 

Dato 13.02.25 

Referat Klinisk Samarbejdsforum Sygeplejerskeuddannelsen 
 

Torsdag den 25.02.25 kl. 13.30 til 15.30  
Lokale 1.190 
 

mailto:bhsund@bhsund.dk
http://www.bhsund.dk/
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TEMA: Kvalitetsarbejde    

Status på kvalitetsarbejde/ BG Indblik i strategi 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Indblik i handleplaner med fokus på 
tiltrækning, tilknytning, gennemførsel og 
læringsmiljø 

 For nærmere uddybning se vedlagte PPT. 
 
Kort intro til flowdiagram som afspejler 
kvalitet arbejdet på Bhsund. 
Bonnie beretter om det årlige statusmøde, 
hvor der bl.a. har været fokus på 
evalueringer. I tillæg hertil drøfter vi 
vigtigheden af, at evalueringerne også når 
ud til øverste ledelser i BRK og BoH, så 
det kommer til at spille en rolle ind ledelses 
strategier. Skolen indgår og repræsenteres 
desuden i konsulentnetværk. 
Uddannelses gennemgang sidst i 2022 – vi 
kender ikke årstal for næste uddannelse 
gennem.  
 
Handleplaner, vi kigger ind i skolens 
strategi 2024 - 2027. Heri gives eksempler 
på hvordan der arbejdes med mål i 
strategien. Der gives et eksempel på 
hvorledes vi arbejder med Integrering af 
tværfaglige projekter i undervisningen på 
tværs af studieretninger, et andet eksempel 
alumni netværk, samarbejdet med 
sygeplejerskeuddannelsen i Grønland.  

Drøftelse af hvordan klinisk 
samarbejdsform kan bidrage til 
kvalitetsarbejdet  

  Drøftelser skete løbende, som Bonnie 
gennemgik punkterne – se ovenstående 
tekst 



3 
 

Fra sidste møde – vedr. Big data/ 
GKH 

Kan der trækkes data fra databaser i BRK 
og BoH – skal f.eks. anvendes i 
undervisning og ved bacheloropgaver 

 BRK – ikke særlig meget i proces, da 
overvejelser om GDPR, og hvem skal 
bruge kræfter på at trække disse data – så i 
første omgang er det ikke rigtigt muligt at 
få fat i data. De studerende er dog stadig 
velkomne til at henvende sig – i første 
omgang skal de henvende sig til klinisk 
underviser, Birgitte Pihl 

BoH - til f.eks. Bacheloropgaver er det en 
mulighed at få data. De studerende skal 
henvendelse sig til klinisk underviser: Stine 
Laegaard Skovhus, som vil hjælpe til med 
at finde frem til data.   

Nye uddannelsesmodeller/ BG Drøftelse af nye uddannelsesmodeller 
med udgangspunkt i lokale forhold og 
medsendte bilag  Uddannelsesmodel 

final.pdf  

Ved uddannelse udvalgsmøde, blev 
Uddannelse hospital præsenteret. På vores 
møde præsenteres indeholdes kort og det 
drøftes om det er muligt at trække noget af 
dette ind i en Bornholmermodel.  

BoH ser Uddannelse hospital som meget 
interessant - anskuer det som vigtigt, at 
afdelinger og ledelse i høj grad er 
involveret, hvis vi skal lykkedes at skabe 
Uddannelses hospital i en 
Bornholmermodel. 

BRK har ikke drøftet at lave 
Uddannelseshospital.  

Opsummerende ser det ud til, at tiden 
peger imod, at vi skal lave uddannelse 
enheder på tværs af skole og klinik. I 
ambitionen af, at vi skal lave en 
Bornholmermodel af et Uddannelse 
hospital, har vi ønske om - på sigt at 
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nedsætte en arbejdsgruppe, som kan 
udvikle dette.  

Hvad kan vi gøre i forvejen inden 
arbejdsgruppe nedsættes: 

• Søger og er aktivt opsøgende om 

viden på feltet 

• Gør os tanker om hvordan en 

Bornholmermodel kan se ud  

• Være opmærksom på mulige 

fondsansøgninger der kan søges til 

at understøtte dette arbejde 

 

Planlægning af temadag/dialog møde 
skole – klinik i efteråret 2025/GKH 

Drøftelse af tema og tilrettelæggelse  Vi har en foreløbig aftale med Anette 
Kaagaard Kristensen om et online oplæg 
vedr. Hazing d. 22. oktober – afholdes på 
BoH 

Samarbejde og arbejdsgange i 
forhold til studerende med SPS/ BG 

Baggrund, formål og ramme for 
samarbejde med klinikken ved klinisk 
undervisning ift. studerende med SPS-
støtte 
 

REV. I UDKAST 

Formål og ramme for samarbejde med klinikken for ud for klinisk undervisning ift. studerende med SPS-støtte.pdf 

Punktet nås ikke – udskydes til næste gang, 
men er allerede drøfter i andre relevante 
fora, så muligvis nok drøftet nok af ? 

Gensidig orientering og videndeling 
ved alle 

Orientering om optag sem. 1 
 
 

 Der er 7 aktive studerende 
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Punkter til kommende møder 
Mødedatoer i 2025 
Kl. 13.30 til 15.30  

• Tirsdag d. 20. maj 

• Tirsdag d. 16. september 

• Tirsdag d. 2. december 
 

 Punkter til d. 20.maj:  

• Uddannelse hospital i 

Bornholmermodel – nedsætte 

arbejdsgruppe 

• Samarbejde og arbejdsgange i 

forhold til studerende med SPS/ BG 

 

    

 

 


